

名額有限,
報名從速!

正尋找你職業生涯的變化?

獲取殘障、高齡、家居或社區護理所需的資格

ACACIA與華人服務社聯合舉辦三級護理證書課程“**CHC33015 Certificate III in Individual Support**”將於2020年6月開課。該資格將幫助您在殘障、高齡、家居或社區護理行業建立事業。同時亦有機會在如華人服務社的機構中獲得經驗和就業機會。

申請和查詢

華人服務社(中文/英文): **0424 026 405**
CASS (韓語/英文) : **0409 606 295**
CASS (越南語/英文): **0408 918 765**
CASS (印尼語/英文): **0407 104 264**

課程安排

開課日期

2020年6月15日

時間

逢星期一、二、三

上午 9:30 - 下午 12:30

培訓將通過遙距學習開始，並將根據澳洲政府 COVID-19指引過渡到面對面的課堂學習。

課時

6個月課堂學習 + 120小時實習

課程費用

此培訓課程得到新州政府資助。視乎您是否有資格獲得新州的“Smart and Skilled”補助，費用可能會有所不同。

入學要求

- 15歲以上
- 已離校
- 在新州居住或工作 (或居住在新州特定地區的原住民或托雷斯海島民)
- 澳洲公民，永久居民，難民或新西蘭公民



Limited Spaces.
Enrol Now !!

Looking for a change in career? Get the qualification you need in disability, ageing, home and community care.

A **“CHC33015 Certificate III in Individual Support”** course organised jointly by ACACIA and CASS will soon be starting in June 2020. This qualification will assist you to build a career in the disability, ageing, home and community care sectors. This would also be a good opportunity to gain experience and employment in community organisations such as CASS.

ENQUIRES

CASS:

Chinese/English: 0424 026 405

Korean/English: 0409 606 295

Vietnamese/English: 0408 918 765

Indonesian/English: 0407 104 264

COURSE INFORMATION

DATE

Starting on 15 June 2020

TIME

Every Monday, Tuesday, Wednesday
9:30 am – 12:30 pm

(Training would commence via **distant learning** and will transition into face to face classroom according to Australian Government COVID-19 guidelines.)

COURSE DURATION

From 6 months

(plus 120 hours of work placement)

COURSE FEE

This training is subsidised by the NSW Government. Course fees may vary depending on eligibility for Smart and Skilled funding.

ELIGIBILITY REQUIREMENTS

- 15 years old and over, and
- No longer at school, and
- Living or working in NSW (or an Aboriginal or Torres Strait Islander person living in specific NSW areas), and
- An Australian citizen, Australian permanent resident, Australian humanitarian visa holder or New Zealand citizen.

